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Nieuwsbrief GroenLinks Sluis     /      nummer 9       /                         8 juni 2020 
 

 

 

Alles wat GroenLinks Sluis met haar leden en sympathisanten via deze 

Nieuwsbrief deelt, mag rondgestuurd en gekopiëerd worden. 

Bronvermelding wordt op prijs gesteld: www.sluis.groenlinks.nl. 

 

 

Beste lezers, 
 

Hoe actief willen jullie zijn?  

 

Mei was een bewogen politieke maand, met als hoogtepunt de Raadsvergadering van 28 

mei.  

Een belangrijke conclusie na twee jaar lidmaatschap van de Raad: het is verdomd moeilijk 

voor GLS om een verschil te maken en onze controlerende en kaderstellende rol te 

vervullen. We voelen ons vaak niet gehoord, onze boodschap wordt niet begrepen of alles zit 

zo vastgeroest dat er zwaardere middelen nodig lijken te zijn om iets te kunnen veranderen. 

Sluis zou gebaat zijn bij een actieve GroenLinkse beweging in de gemeente met als motto: 

‘zo doen we dat niet langer in Sluis’! 

 

Vastgeroeste processen  
 

In de raad van 28 mei hebben we twee 

moties, een amendement en een 

interpellatiedebat op de agenda gezet. 

In de kern gingen die allemaal over 

‘weten’: onderzoek alternatieven 

voordat je een keuze maakt, evalueer 

de resultaten van lopend beleid 

voordat je nieuw beleid gaat maken. 

Kortom, verzamel en interpreteer 

informatie zodat de raad tot 

weloverwogen, beargumenteerde 

besluiten kan komen.     

 

Niets van dat alles. Het college gaf niet thuis en de Raad laat het passeren. Aanleiding voor 

ons verzoek tot een interpellatiedebat was het ontluisterend gegeven dat een evaluatie van 

jeugdbeleid en -participatie, zoals vastgelegd in de betreffende beleidsnota van 2015 en 

onderdeel van een normaal bestuursproces, nu niet meer nodig wordt geacht. Hoe kan de 
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Raad zonder evaluatie haar controlerende taak uitoefenen? En waarop baseer je de kaders 

voor een nieuw beleid? Voor de fractie GL wordt het steeds duidelijker dat het volgen van 

een gewoon deugdelijk proces in Sluis niet gewoon is. En dat beloften noch argumenten er 

uiteindelijk toe doen. De coalitie in haar programma noemt het een ‘continuering van 

beleid’, wij noemen het ‘op de winkel passen’ met hooguit een kleine aanpassing op de 

koers als ‘de markt’ daar om vraagt.  

 

Het was verrassend dat ook PvdA en SP vòòr de bouw van weer 39 recreatieappartementen 

in Cadzand-Bad hebben gestemd en dat GLS de enige stem TEGEN uitbracht. ‘Wanneer het 

toch besloten is, gaan we er maar in mee’, is blijkbaar hun verantwoording naar de kiezers. 

Het lijkt erop dat GL de laatste ‘indiaan’ is van de zogenaamde linkse partijen die consequent 

tegen meer vastgoed aan de kust is. 

 

 

Burgerparticipatie  
 

En om het nog bonter te maken; de meerderheid van de Raad draait 180 graden wanneer 

het burgerparticipatie betreft. Twee jaar geleden werd een PvdA motie om vòòr 2020 een 

breed maatschappelijk debat over duurzaamheid te organiseren, nog unaniem gesteund 

door de Raad. Alle partijen (behalve de linkse) vinden nu zo’n debat in aanloop naar de 

vaststelling van de visie voor de komende vijf tot tien jaar, niet langer nodig! 

 

Zo blijft inspraak over doelstellingen voor duurzaamheid en inclusiviteit iets voor 

stakeholders; dat wil zeggen groepen die allemaal belangen hebben bij stukjes van het 

beleid. Bij een gesprek over de toekomst horen gewone inwoners blijkbaar niet thuis! 

 

GLS werd door het CDA uitgedaagd zo’n maatschappelijk debat dan zelf maar te organiseren. 

Een uitdaging die we serieus overwegen maar zonder steun niet kunnen volbrengen. 

 

 

Het denken en de inhoud   
 

Als het gaat om het marktdenken van de coalitie 

was de VVD heel duidelijk in het debatje over de 

‘Taskforce Corona’ die een marketingplan voor 

ondernemend Sluis maakt: ‘het komt allemaal 

goed als het goed gaat met de ondernemers. De 

verenigingen en culturele instellingen zullen daar 

dan van mee profiteren’. 

 
Mejudice 

 

Deze coalitie past op de winkel. Het werkdocument Krachtig Verbonden, dat richting moet 

geven aan het beleid voor de komende tien jaar, lijkt niet meer te zijn dan wat er ‘aan 

meningen is opgehaald’ bij stakeholders. Dat is in de ogen van de coalitiepartijen synoniem 

met burgerparticipatie. Als je op de winkel past heb je meer inbreng blijkbaar niet nodig! Het 

is blijkbaar genoeg om het huidige beleid hier een daar wat aan te passen.  
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De onderliggende teneur is dat duurzaamheid geld moet opbrengen. De herinrichting van 

het Sociaal Domein, nodig om de komende twee jaar 1,7 miljoen euro te bezuiniging, lijkt 

vooral een keuze voor wat het oplevert ‘onderaan de streep’. Visies ontbreken evenals 

monitor gegevens en evaluaties. 

 

Daar denken wij anders over. De fractie en enkele GL leden hebben zich vele uren gebogen 

over het document Krachtig Verbonden en de inhoud afgezet tegen onze GL visie. Want daar 

begint het ons inziens mee: een visie gebaseerd op duurzaamheid en inclusiviteit. Alleen met 

een heldere visie aan de basis, kunnen we tot noodzakelijke en duidelijke koerswijzigingen 

komen. Duidelijkheid die handelingsperspectief biedt; voor het uitvoerend 

ambtenarenapparaat maar ook aan investeerders; en nodig voor ‘sturingskracht’. 

 

Op 23 mei, tijdens een Informatieve Raadsbijeenkomst, hebben we onze eerste reacties 

kenbaar gemaakt. Op 30 juni hebben we weer een kans onze visie in een Raadsbrede 

commissievergadering te geven. Al onze opmerkingen, keuzen, vragen en aandachtspunten 

hebben we op papier gezet. We willen daarmee, samen met jullie, aan de slag. Kunnen we 

samen het zò noodzakelijke maatschappelijk debat starten over de strategie voor de 

‘gewenste’ toekomst? 

 

GroenLinks Sluis 
 

Onze pogingen in de Raad om verandering te krijgen in vastgeroeste beleidsprocessen, 

hebben nog niet veel opgeleverd. We kunnen niet anders dan daarmee doorgaan, maar 

wellicht moeten we onze tactiek wat aanpassen en aanvullen. 

 

Als het om de inhoud van beleid gaat: GLS heeft slechts één stem in de raad met 19 leden. 

Om onze visies op duurzaamheid en inclusiviteit kracht bij te zetten, en mede-Raadsleden 

over de streep te trekken, is meer nodig. Wellicht ook, of juist, buiten de Raad. Kunnen we 

de bewoners van Sluis mobiliseren rond de vraag: willen we meer van hetzelfde of willen we 

verandering?  

 

 
Trouw, 7-2-2919 
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De huidige herziening van dat belangrijke visiedocument Krachtig Verbonden is dè kans om 

de toekomst met elkaar te verkennen. Het concept voorstel zal na de zomer openbaar 

gemaakt worden zodat alle inwoners van Sluis er op kunnen reageren via het indienen van 

een zienswijze. In december zal het document door de Raad bekrachtigd worden. Hier 

kunnen en moeten we gebruik van maken om duurzame ontwikkelingen te eisen van alle 

partijen.  

 

We komen binnenkort dan ook terug met concrete vragen en voorstellen aan jullie. Die gaan 

we eerst bespreken met de leden die ons nu al actief steunen. Want voor de fractie is het 

duidelijk: we zullen alle zeilen bij moeten zetten als GroenLinks een verschil wil maken. 

 

Hoe actief kunnen we samen optrekken? 

 

 

 

Vriendelijke groet van de fractie GroenLinks Sluis, 

 

Jack Puyenbroek en Jaap Butter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Indien u onze Niewsbrieven niet langer wenst te ontvangen, of juist meer informatie wilt:  

mail naar Sluis@Groenlinks.nl 


